
Boris Kollár sa smeje z toho, že zámienkou
na natáčanie a odpočúvanie Fica bolo údajné
pytliactvo
- CZ24 News | 30. října 2021

SLOVENSKO: K uniknutým video záznamom rozhovorov medzi opozičnými politikmi a
advokátmi na poľovníckej chate sa tento týždeň vyjadril aj predseda parlamentu a šéf
hnutia Sme rodina Boris Kollár, ktorý sa zaradil ku komentátorom tvrdiacim, že v danom
prípade zrejme došlo ku oklamaniu okresného sudcu v Nitre

“To bola čistá zásterka. Dá sa povedať, že oni takýmto spôsobom zaviedli sudcu,”
povedal Boris Kollár pre spravodajstvo TV Markíza na margo toho, že zámienkou na
inštalovanie odpočúvacích zariadení na získanie citlivých materiálov o lídrovi opozície
bolo údajné pytliactvo.

Podľa Kollára je celá situácia smiešna a len ťažko uveriteľná.

“Že si tam delia nejaké prasa… Veď to je smiešne. Tomu nemôže uveriť nikto,”
doplnil predseda Národnej rady.

Ku podozreniam z pytliactva v spojitosti s chatou pri Leviciach sa vyjadril aj líder Smeru-SD Robert
Fico, ktorý na novinársku otázku odpovedal, že v súvislosti s nelegálnym lovom zvierat ho polícia ani
raz nekontaktovala.

“Nie, nie, nie,” odpovedal Fico so širokým úsmevom.

Televízia Markíza v danej veci skontaktovala aj Slovenský poľovnícky zväz, ktorého zástupcovia
“nevedeli o tom”, že by bol v tejto lokalite neďaleko Levíc problém s pytliactvom.

Taktiež polícia ani špeciálna prokuratúra neuviedli, aké dôkazy majú o nelegálnom love v tejto
oblasti a či kamerové záznamy zdokumentovali nejaký konkrétny trestný čin.
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